



## 2020년 공업정보화부 중점실험실 명단 발표

- ✓ 최근 중국 공업정보화부 홈페이지에서 2020년도 중점실험실(24개) 명단을 공개 발표(3.3)

The screenshot shows the official website of the Ministry of Industry and Information Technology of the People's Republic of China. The main heading is '工业和信息化部关于公布2020年工业和信息化部重点实验室名单的通知' (Notice of the Ministry of Industry and Information Technology on the Announcement of the List of Key Laboratories of the Ministry of Industry and Information Technology in 2020). The notice number is '工信部科〔2021〕22号'. The date of issuance is '2021-02-23' and the date of publication is '2021-03-03'. The issuing agency is '科技司' (Science Administration Office) and the category is '技术创新管理' (Innovation Management). The notice mentions that 24 key laboratories were selected based on the 'Management Provisions for Key Laboratories of the Ministry of Industry and Information Technology' (2014 No. 515).

### 工业和信息化部关于公布2020年工业和信息化部重点实验室名单的通知

工信部科〔2021〕22号

部属相关单位，部属各高校：

依据《工业和信息化部重点实验室管理暂行办法》（工信部科〔2014〕515号），经评审和公示，现将2020年工业和信息化部重点实验室名单予以公布（名单见附件）。

附件：2020年工业和信息化部重点实验室名单

工业和信息化部  
2021年2月23日

- 「공업정보화부 중점실험실 관리 잠정방법」(2014년 제515호)에 따라 북경항공천항공대학의 첨단 항공탑재시스템실험실 등 24개 중점실험실을 선정
  - 해당 중점실험실은 중국 내 선진수준의 과학연구실험설비, 기계장비 및 부대시설 등 보유
  - 공업정보화부가 담당한 중대 과기프로젝트 및 연구과제를 수행하는 경우 우선지원
  - 우수한 중점실험실을 국가중점실험실로 추천

#### 참고자료

- 24家上榜！2020年工信部重点实验室名单公布  
<https://mp.weixin.qq.com/s/MfzeSh1GUq2ukDjTap5HZv>